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El candidat a la reelecció com 
a cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, es va comprometre ahir 
amb l’Associació de Transportis-
tes de Mercaderies i Carburants 
(ATMCA) a revisar la taxa sobre 
els carburants de locomoció per-
què no sobrecarregui els costos 
dels professionals. Ahir Bartu-
meu també es va reunir amb els 
treballadors d’Andorra Telecom 
i amb els agents del cos de poli-
cia per exposar-los el model soci-
aldemòcrata de funció pública.

Els representants de l’associa-
ció van traslladar al líder social-
demòcrata la preocupació per la 
constant evolució dels preus de 

carburants i van lamentar que 
els professionals hagin de pagar 
el mateix que els particulars, una 
situació que ja havia denunciat 
darrerament el col·lectiu dels 
taxistes. Davant d’aquesta situa-
ció, el candidat va assegurar que 
mirarà de revisar les taxes “tan 
bon punt comenci la legislatu-
ra”. Durant la mateixa reunió, 
Bartumeu va informar els repre-
sentants de l’Associació de Ges-
tors de Residus (Agreda) que 
la renovació de l’actual conveni 
“està en la bona via”.

oposició a les privatitzacions
Al migdia, el candidat a la ree-
lecció com a cap de Govern es 
va trobar amb una quarantena 

de treballadors d’Andorra Tele-
com en una reunió que va servir 
per traslladar-los l’oposició de la 
formació política a “qualsevol 
mena de privatització del pa-

trimoni públic”, com ara la pa-
rapública de telecomunicacions 
o Forces Elèctriques d’Andorra 
(FEDA). Bartumeu també es va 
interessar per les condicions de 
treball de les teleoperadores i els 
va exposar l’aposta del Partit So-
cialdemòcrata per la regulació 
de l’e-comerç. 

mantenir la seguretat
Finalment, el líder socialdemò-
crata es va reunir ahir a la tar-
da amb els agents del cos de 
policia per seguir explicant als 
col·lectius el model d’adminis-
tració pública prevista pels so-
cialdemòcrates. Bartumeu els va 
comunicar que “si cal contractar 
més agents es farà”, i va asse-

gurar que “no podem reduir els 
nivells de seguretat”, de mane-
ra que “probablement s’hauran 
d’augmentar” els efectius. 

El líder del Partit Socialde-
mòcrata va assegurar que el 
projecte de policia de proximitat 
concebut durant l’últim Govern 
liberal “si es desenvolupés fins a 
les últimes conseqüències reque-
riria una xifra enorme d’agents” 
i va afegir que l’executiu no està 
en situació d’assumir aquest des-
plegament. No obstant, va man-
tenir que, un cop fixat el model 
de policia definitiu, s’incorpo-
raran els agents necessaris per 
mantenir la seguretat pública i 
“si cal contractar nous agents de 
circulació, ho mirarem”. 

Bartumeu es compromet a rebaixar les 
taxes dels carburants als professionals 

reunions amb col·lectius

marià miño
anDorra la Vella

El candidat assegura que revisarà la situació actual “tan bon punt comenci la legislatura”
tati masiàtati masià

el candidat socialdemòcrata, Jaume bartumeu, va visitar, ahir, els representants de l’associació de gestors de residus (a l’esquerra) i es va reunir amb els agents del departament de policia (a la dreta).

El líder del PS trasllada 
als empleats d’Andorra 

Telecom l’oposició a 
qualsevol privatització

Bartumeu comunica 
als agents de policia que 

“si cal contractar més 
agents es farà”

El cap de la candidatura soci-
aldemòcrata massanenca, Pere 
López, va defensar ahir al matí 
el reforçament dels tres sistemes 
educatius i va anunciar la volun-
tat de començar aquest any les 
obres del nou liceu a Encamp 
per tenir-les enllestides durant 
l’últim any de la propera legis-
latura. López va explicar que els 
treballs s’han retardat perquè es 
va canviar la ubicació inicial, i va 
assegurar que el nou emplaça-

ment és “molt més idoni”, ja que 
és “més bo i més cèntric”.

“El sistema francès tindrà 
continuïtat i el Govern hi donarà 
total suport”, va assegurar ahir 
el polític massanenc, que va vi-
sitar les escoles de la parròquia 
acompanyat de la companya de 
llista, Sònia Cano. López va vo-
ler esvair així qualsevol dubte 
sobre l’“aposta per la pluralitat 
del sistema educatiu” de la for-
mació socialdemòcrata.

Quant a la construcció del 
nou liceu, López va recordar que 

actualment “no hi ha una parti-
da pressupostària”, de manera 
que “els primers crèdits extraor-
dinaris seran els necessaris per 
tirar endavant l’obra”. També va 
apuntar que les obres presenten 
una certa dificultat, “ja que s’ha 
d’omplir amb els excedents de 
runa de les obres realitzades a 
la seu de Radio Andorra”. En 
aquest sentit, va estimar que els 
treballs tindran una “durada 
aproximada de tres anys”, així 
que el darrer any de la legislatu-
ra “podria estar operatiu”. 

D’altra banda, el candidat 
massanenc va anunciar que el 
PS mantindrà la proposta de co-
finançament de les escoles bres-
sol, consistent en una subvenció 
de 75 euros al mes, i apostarà per 

obrir als universitaris les portes 
dels programes formatius i d’in-
tercanvi empresarial dels paï-
sos comunitaris, mitjançant la 
consolidació dels acords amb la 
Unió Europea. 

El PS preveu començar aquest 
any les obres del nou liceu

ensenyament
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pere lópez i sònia cano, ahir, davant de l’escola Francesa de la massana.


